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No. 38925     

No. 38925     


	March 19, 2020
	
	Le 19 mars 2020

	
	
	

	BETWEEN:

Joseph Rubner (also known as Yossi Rubner) and Marvin Rubner, in their capacity as Joint Attorneys for property acting under a Continuing Power of Attorney for Property granted by Eda Rubner dated January 12, 2003

Applicants

- and -

Alexander Bistricer and Brenda Bistricer

Respondents
	
	ENTRE :

Joseph Rubner (aussi connu sous le nom de Yossi Rubner) et Marvin Rubner, en leur qualité de procureurs conjoints aux biens agissant en vertu d’une procuration perpétuelle relative aux biens accordée par Eda Rubner en date du 12 janvier 2003

Demandeurs

- et -

Alexander Bistricer et Brenda Bistricer

Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: _GoBack][bookmark: BM_1_]The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C65323, 2019 ONCA 733, dated September 19, 2019, is dismissed with costs.


	
	JUGEMENT

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro C65323, 2019 ONCA 733, daté du 19 septembre 2019, est rejetée avec dépens. 





J.S.C.C.
J.C.S.C. 
